

صادكو والمحافظة على البيئة

منذ عام 2018 وتبنى فريق صادكو استراتيجيات محددة في مجال تصنيعها والتي من شأنها إنتاج عبوات بلاستيك أكثر صداقة للبيئة وذلك من أجل بيئة صحية أفضل فتم تطبيق التالي:

✎ تخفيض أوزان العبوات كلما كان ذلك ممكناً من خلال تصميمات مبتكرة.

✎ تصنيع جراكن بلاستيك multi layer من ثلاث طبقات واستخدام خامات معاد تدويرها في الطبقة الوسطى بعد الإتفاق مع العملاء.

✎ تخفيض وتوفير الطاقة الكهربائية المستخدمة في التصنيع.

✎ استخدام أكياس بلاستيك صديقة للبيئة في تعبئة جميع منتجاتنا.



SADKO PLAST
Since 1992

Sadko efforts to Protect the Environment

Since 2018, Sadko team has adopted specific eco-friendly strategies in its plastic manufacturing products for a better and healthier environment through the following:

- ✎ Reducing the weight of the packages whenever it is possible by creative designs.
- ✎ Manufacturing Multi -layer plastic jerrycans contains three layers using recycled material for the second layer after agreement with the Customers.
- ✎ Reducing and saving electrical energy used in manufacturing.
- ✎ We decided to use the biodegradable plastic bags in packing all our products.



📍 Industrial zone A1, Plot IXM, 10th of Ramadan city, Egypt

🌐 www.sadkoplast.com

☎ 20554410385 / 20554412670

📠 20554410386



Packaging For a Brighter Future



Our Company

Sadko Plast has been established since 1992 at 10th of Ramadan City. It is one of Sadko groups' companies currently owned by Mrs. Hadia Gabbour and directed by Mr. Ashraf Mounir-Chairman.

Sadko is famous for its huge portfolio of various products to cover different market sectors and fulfill customers' needs and requirements on a B2B basis. These products can be categorized as follows

شركة صادكو

تأسست شركة صادكو للبلاستيك في مدينة العاشر من رمضان عام 1992 والتي تعتبر واحدة من شركات مجموعة صادكو جروب وهي حالياً مملوكة للسيدة هادية غبور ورئيس مجلس إدارة الشركة السيد أشرف منير.

تتميز صادكو بلاست بإملاكها محفظة منتجات كبيرة متنوعة تغطي كافة القطاعات السوقية المختلفة لتلبي احتياجات ومتطلبات العملاء المختلفة (B2B) والتي يمكن تصنيفها كالتالي:

Bottles and Jerrycans are available in various volumes and shapes that range from 100 ml- 25L and made from Polyethylene (PE) and Polypropylene (PP) such as oil Petroleum and Chemical products, Ketchup and fertilizers.

Containers and Buckets are available in various volumes and shapes that range from 125 ml- 20L, made from Polypropylene (PP) to fulfill customers' requirements in the sectors of food and painting industries.

عبوات وجراكن بلاستيك نفخ متنوعة الأحجام والأشكال من 100 ملي حتى 25 لتر مصنوعة من خامات بولي إيثيلين PE وبولي بروبيلين PP لمنتجات البترول والكيماويات والكاشب والأسمدة.

عبوات حقن متنوعة الأحجام والأشكال من 125 ملي حتى 20 لتر مصنوعة من خامات بولي بروبيلين PP لتلبي كافة متطلبات العملاء في قطاع الأغذية والدهانات.

Plastic Jerrycan for Fertilizers and Chemicals:

جراكن بلاستيك لمنتجات الأسمدة والكيماويات



Sadko produces PE bottles and Jerrycans for the fertilizers & chemicals sector, available of different volumes from 250ml up to 20L and different weights and colors to fulfill customers' needs in local and export markets.

جراكن وعبوات بلاستيك نفخ PE خاصة بقطاع الأسمدة والكيماويات مختلفة الأحجام من 250 ملي إلى 20 لتر، كما تتوفر بأوزان وألوان مختلفة لتناسب السوق المحلي والتصدير.

Code	SP-B005II	SP-B005 I	SP-B004 I	SP- B001
 HDPE				
product Name	5 Litre with cap	5 Ltr. with cap	4 Ltr. with cap	1 litre with cap
Pcs / Bag	18	20	25	50
Prduct Dims (mm)	192x129x302	183x118x300	189x111x273	0x88x233
Bag Dims (cm)	181x38x19	120x60x19	126x60x20	88x44x23.5
Prduct Weight	315 g	210 g	185 g	130 g

Code	SP- B001II	SP-B000750I	SP- B000500I	SP- B000250I
 HDPE				
product Name	1500 ml (1000 g)	1170 ml (750 g).	650 mL (500 g).	250 mL (250 g)
Pcs / Bag	40	40	50	75
Prduct Dims (mm)	0x106x183	0x106x145	0x106x85	0x73x104
Bag Dims (cm)	53x85x20	53x85x15	53x106x10	53x83x11
Prduct Weight	136 g	92 g	62 g	49 g

Plastic Jerry cans for Oil & Petroleum products

جراكن بلاستيك لمنتجات زيوت البترول



Square Plastic Containers for Dairy and Tahina Products

علب بلاستيك مربعة لمنتجات الألبان و الطحينة



PP square injection plastic containers of different volumes from 12 L up to 20 L and of different weights and colors to fulfill customers' needs in local and export markets, we also produce Tahina jar in different volumes.

علب بلاستيك مربعة حقن مختلفة الأشكال PP من 12 لتر حتى 20 لتر بأوزان وأحجام وألوان مختلفة تناسب متطلبات العملاء في قطاع منتجات الألبان للأسواق المحلية والتصدير، مع قيامنا أيضاً بإنتاج برطمانات الطحينة بمختلف الأحجام.

Code	SP-S020 III	SP-S020 II	SP-S014	SP-LS020 II
				
product Name	20 Litre	20 Litre	14 Litre	20-14 Litre Lid
Pcs / Bag	10	20	20	100
Prduct Dims (mm)	275×230×360	275×235×340	275×239×253	275×275×26
Bag Dims (cm)	113×59×27	155×57×30	152×57×29	80×55×26
Prduct Weight	675 g	615 g	500 g	125 g

Code	SP-S020 I	SP-S012	SP-LS020 I
			
product Name	20 Litre	12 Litre	20-12 Litre Lid
Pcs / Bag	22	26	100
Prduct Dims (mm)	275×235×340	275×240×250	275×275×17
Bag Dims (cm)	112×56×26	112×57×26	80×55×26
Prduct Weight	600 g	430 g	125 g

تقوم شركة صادكو بتحديث الماكينات بشكل دوري وسنوي لزيادة القدرة الفنية والإنتاجية للشركة من خلال تطبيق التقنيات الحديثة في صناعة عبوات التغليف ومنتجاتنا متاحة بألوان وأوزان وسعات مختلفة (من 250 ملي إلى 25 لتر).

Periodically and on annual basis, Sadko upgrade its machines to increase its technical efficiency and productive capacity by applying the world's recent technologies in the packaging industry.
Sadko's products are available in different volumes (From 250ml to 25L) and colors.

Code	SP-B020	SP-B018	SP-B017	SP-B016
				
product Name	20 Litre with Cap	18 Litre with Cap	17 Litre with Cap	16 Litre with Cap
Pcs / Bag	6	6	6	6
Prduct Dims (mm)	299×236×430	299×236×386	299×236×373	299×236×363
Bag Dims (cm)	127×47×31	117×47×30	113×47×30	110×47×30
Prduct Weight	915 g	865 g	865 g	815 g

Round –Plastic containers of different volumes for Food ans Painting Sector

علب بلاستيك مدورة بسعات مختلفة لقطاع الأغذية والدهانات

Plastic products for ketchup and Sauces Sector

منتجات بلاستيك لقطاع الكاتشب والصوصات

Sadko produces round plastic buckets with different printing types: IML, Heat transfer and Silkscreen and different capacities 1, 3, 4, 5, 10, 13, 17 L available in transparent and white color.

علب بلاستيك مدورة حقن PP عالية الجودة مطبوعة IML, Silkscreen, Heat transfer بسعات مختلفة 1-3-4-5-10-13-17 لتر أبيض وشفاف

Sadko produces PE bottles and Jerrycans in different weight, colors and volumes from 250g up to 10L .That fulfill all ketchup manufacturers in Egypt. Sadko also produces PP injection containers of 4-5L for Mayonnaise packaging.

جراكن وعبوات بلاستيك نفخ PE خاصة بقطاع الكاتشب والصوصات مختلفة الأحجام من 250 جم حتى 10 لتر تناسب كافة شركات ومصنعي الكاتشب بمصر وأيضاً تنتج صادكو عبوات حقن 4-5 لتر خاصة لتعبئة المايونيز.

Code	SP-R017	SP-R013	SP-R010	SP-R005	SP-R004	SP-R003	SP-R001
							
product Name	17 Litre	13 Litre	10Litre	5 Litre	4 Litre	3 Litre	1 Litre with lid
Pcs / Bag	20	30	30	70	100	70	330
Product Dims. (mm)	287x260x300	287x253.5x259	271x245x211.5	200x170x201	200x178.5x151	185x167x135.5	121x104.5x126
Bag Dims. (cm)	29x101	29x110	29x115	101x42x20	101x42x20	140x38x18.5	67x 49x 42(Carton)
Product Weight	485 g	385 g	285 g	137 g	115 g	90 g	48 g

Code	SP-LR017	SP-LR013	SP-LR010	SP-LR005	SP-LR004	SP-LR003	SP-FR017
product Name	17 Litre Lid	13 Litre Lid	10 Litre Lid	5 Litre Lid	4 Litre Lid	3 Litre Lid	 Filter
Pcs / Bag	100	100	100	300	300	200	200
Product Dims. (mm)	301x18	301x18	279x14	207x10.7	207x10.7	194x10.2	270x270x17
Bag Dims. (cm)	90x30	90x30	85x30	100x42x21	100x42x21	100x42x21	27x97
Prdout Weight	110 g	110 g	80 g	29 g	29 g	25 g	50 g

Code	SP-B010	SP-B008	SP-B005 II
			
product Name	10 Litre with Cap	8 Litre with Cap	5 Litre with Cap
Pcs / Bag	10	10	18
Product Dims. (mm)	227 x 192 x 315	227 x 192 x 300	195 x 154 x 241
Bag Dims. (cm)	115 x 39 x 30	115 x 39 x 28	117 x 48 x 25
Product Weight	515 g	425 g	250 g

Code	SP-B004 II	SP-B000250	SP-C000250
			
product Name	4 Litre with Cap	250 g	250 g (Cap)
Pcs / Bag	35	300	1000
Product Dims. (mm)	189 x 100 x 269	116 x 64	227 x 192 x 315
Bag Dims. (cm)	130 x 49 x 28	95 x 60 x 25	42.5 x 41
Product Weight	200 g	25 g	8 g